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Formandens beretning



• Velkommen til generalforsamling 2024

• Samarbejdet i bestyrelsen fungerer rigtig fint. Ungeudvalg etableret 
og deltager i bestyrelsesmøder. Atletikafdeling er styrket med et 
ekstra medlem.

• 2023 har været et begivenhedsrigt år for vores forening på mange 
områder herunder også afvikling af Cross, Vesterskovsløb, Frivillige 
ved Royal run samt  kastelandskamp

• Der er en fin aktivitet i afdelingerne hvilket vil fremgå af de enkelte 
beretninger.

• Sund økonomi hvor detaljerne vil fremgå af kassererens beretning. 
Dog kan vi vise et lille overskud på regnskabet men også udfordringer 
fremadrettet.

• Stabilt medlemstal set på tværs af afdelinger.



Frivillighed
• Frivillighed og det man som medlem stiller op giver en 

hånd med i forbindelse med klubarrangementer er vitalt for 
at sådanne kan gennemføres.

• Tak til alle – Bestyrelsesmedlemmer, trænere og frivillige 
der har givet en hånd med i årets løb jeres indsats er 
værdsat.



Vesterskovsløbet
• Vesterskovsløbet blev atter afviklet på Kristi 

himmelfartsdag

• Fra 367 deltager 2022 til 530 deltagere i 2023

• En flot dag med mange gode oplevelser og 
tilbagemeldinger.

• Vi skal nok vænne os til et deltagerantal 
omkring 5-600 som realistisk – men 
selvfølgelig vil vi arbejde og håbe på flere.

• Sæt X i kalenderen den 9/5/2024



Royal Run Åbenrå
• Foreninger for omkringliggende kommuner 

blev inviteret Rl at sRlle med frivillige Rl en af 
de mange opgaver der var.

• Med MarRn Hansen som klubbens tovholder 
sRllede vores atleRkafdeling med et stærkt 
hold Rl nummerudlevering og byUebørs.



Kastelandskamp 3-6-2023

Atletikafdelingen med Anders Colstrup som primus 
motor lykkedes med at få stablet en Kastelandskamp 
på benene – et stort arbejde der kulminerede på 
dagen hvor både udøvere og frivillige havde en rigtig 
god dag – noget vi som forening kan være stolte af.



Brugerrådet for HIC 

Der er i 2023 etableret et brugerråd for HIC med fomålet 
blandt andet at styrke samarbejdet mellem center og 
brugere, HIF sidder med i dette råd. 



Fremtiden
Vi kan som bestyrelse forme rammerne – det er 
jer som medlemmer der fylder dem ud.

Vi er blevet kontaktet af DGI om vi i samarbejde 
med dem vil afholde et nigth run (5 km ) i 
Haderslev til efteråret – indledende møde 
afholdes i foråret for at afklare hvad vores opgave 
reelt kan blive.


